

## 國立彰化師範大學語文中心華語分級課程

Curriculum of Chinese learning as Foreign language program,  
Language Center, National Changhua University of Education

課程名稱	科目名稱	學分	學時	修別
基礎 華語課程 (Level 1)	華語口語與表達 Level 1 Chinese spoken language and oral expression	3	3	選修
	境外華語基礎訓練 Level 1 Practical Chinese	3	3	選修
	基礎生活華語 Level 1 Basic everyday Chinese	3	3	選修
初級 華語課程 (Level 2)	看電影學華語 Level 2 Learning Chinese with videos & films	3	3	選修
	初級生活華語 Level 2 Chinese in daily life	3	3	選修
中級 華語課程 (Level 3)	文化學華語 Level 3 Chinese language and culture	3	3	選修
	旅遊華語 Level 3 Traveling mandarin	3	3	選修
中高級 華語課程 (Level 4)	新聞及文章閱讀 Level 4 Chinese news and reading	3	3	選修
	TOCFL 進階高階級語練習 Level 4 TOCFL practice	3	3	選修

1. 語文中心所開設之華語課程，為國立彰化師範大學正式學分課程，僅限在學之國際學生或僑生選修。
2. 華語課程之成績，均計入當學期學業平均成績，惟修習學分是否計入畢業學分，由學生所屬系所認定。

3. 國際生若非以中文為母語或第二語言者，得經語文中心評估檢測後修習指定適級程度之華語課程，藉以取得通識語文教育課程大一國文必修之學分。
1. The Chinese Learning Program is a credited program that applies only to current international students, Oversea Chinese students and exchange students at National Changhua University of Education.
2. The Chinese Training Courses are accredited by NCUE; however, the department may decide whether these credits are allowed to take as graduation credits in the academic program.
3. International students and Oversea Chinese students at undergraduate level whose native language or second language is not Chinese should take ompetence-appropriate Chinese learning courses under the evaluation of the NCUE language Center. The Chinese course mandated by the General Education Center may be waived by such courses.